
 

 

Vragen voor het vragenhalfuurtje 

 
Geacht college,                                                                        ’s-Hertogenbosch, 27 juni 2023. 

 

Handhaven staand drinken bij het terras 

Geacht college, 

Uit het Brabants Dagblad hebben wij vernomen dat de burgemeester staand drinken bij een 

terras wil gaan verbieden. Deze verandering van beleid komt voor ons als een verrassing.  

Onze gemeente gedoogt al jaren dat bezoekers van cafés in de nabijheid van terrassen, 

staand een consumptie mogen gebruiken.  

Naar aanleiding van bovenstaande hebben wij dan ook de volgende vraag: 

1. Waarom heeft het college gemeend, na jarenlang gedogen, over te moeten gaan tot 
aanscherping van het handhavingsregime, wat er feitelijk op neerkomt dat mensen 
niet meer in de nabijheid van een terras, staand een consumptie mogen nuttigen? 
 

Fractie De Bossche Groenen, 
Judith Hendrickx. 
 
Fractie Leefbaar ’s-Hertogenbosch,  
Paul Kagie.   
 
 

https://combinatie-95.nl/2023/06/opwek-van-energie-op-rijksvastgoed-oer/

